
ASSEMBLEA GENERAL DE L’ASSOCIACIÓ DE MARES I PARES DE L’IES LLUIS VIVES 
DE 30 D’OCTUBRE DE 2003 

 
Comença l’Assemblea a 2 quarts de vuit del vespre amb l’assistència de 7 membres de la Junta 
actual i 10 persones, pares i mares que han respost a la convocatòria. Es segueix l’ordre del dia 
prèviament anunciat, però primer s’informa de la posada en funcionament del correu electrònic de 
l’AMPA de l’IES i s’explica que s’ha penjat informació legislativa. També el director, l’Albert 
Salvadó, ens demana un escrit en resposta a l’assassinat de l’alumne de l’IES Sant Josep de 
Calassanç, Ronny Tapias. 

1. Comissió econòmica: Balanç i estat de comptes.  
Es detallen les comptes de l’any i es justifiquen les entrades i sortides dels diners 
administrats. 
S’especifiquen les dotacions a l’IES :1500 E  per baixar sostres i la resta s’han 
destinat a ajusts a les famílies i a la reparació de la fotocopiadora. 

  Queda aprovat. 
2. Informació de les activitats realitzades i projectes futurs: 

- S’informa del funcionament de la biblioteca durant el curs passat i se’n fa una 
valoració positiva. S’exposa  l’actual situació de la biblioteca, amb  la mancança 
d’una persona del claustre de professors que se’n pugui responsabilitzar de la 
coordinació dels alumnes i de la dificultat que suposa no tenir un ordinador i un 
programa de consulta del fons de llibres La propera reunió de la Junta intentarà 
trobar una solució adient. 

- Al llarg del curs passat s‘han fet tres sessions de cineforum, malgrat no ser 
multitudinàries, han assistit forces alumnes i es valoren molt positivament  i 
s’acorda continuar fent-les 

- Assistència i participació al consell Escolar de dos membres de la Junta. 
- Es participa a la FPAC. 
- Al llarg del curs s’ha fet un taller de conversa amb alumnes nouvinguts de fora de 

Catalunya. Primer es va contractar un professor i després per falta de pressupost, 
se’n varen fer càrrec dos pares de l’AMPA. 

3. Renovació de càrrecs: 
La Junta de l’AMPA posa els càrrecs a disposició de l’Assemblea  General, en vistes a la seva 
renovació. La nova Junta queda formada 

- President de l’AMPA: Jordi Camprubí; Vice-presidenta: Marta Reixach; 
Tresorer:  Enric Zamora;  Secretària: Laura Bernadàs; Vocals: Elia Martínez-
Cava, Antonio Ángel, Maria Puigardeu,  Mari Paz Gómez , Rosa Navalpotro. 

4. Iniciatives i propostes de pares i mares de 2n d’ESO 
- Vestidors. Cal arranjar-los però primer esbrinar en quina partida del 

departament d’Ensenyament està contemplada la seva millora 
- Les tècniques d’estudi és una proposta de 2n d’ESO B, uns pares d’aquest curs 

exposen el seu neguit  i el seu interès per a que es duguin a terme. Se’ls diu la 
dificultat econòmica i d’espai que hi ha , doncs només es pot estar al centre a la 
tarda el dia que hi és la Junta Directiva però que es buscaran solucions en una 
propera Junta de l’AMPA . 

  
Es convoca reunió extraordinaria a les 18,30 del dijous 6 de novembre per redactar el manifest per 
la mort de Ronny Tapias 
 
Finalment, no havent res més a tractar. a les 21,15 s’aixeca la sessió,  
 

                                                 Barcelona 7 de novembre de 2003 
 
 

Laura Bernadàs 
Secretària de l’ampa de l'IES Lluís Vives  
 


